
Interpelace ve věci rekonstrukce bazénu v ZŠ Weberova 

 

Interpelace je určena pro: 

Místostarostku Bc. Alenu Janďourkovou 

 

 

Vážení radní, 

Interpeluji vás ve věci rekonstrukce bazénu v ZŠ Weberova.  

V roce 2022 jste převzali v poměrně pokročilé fázi projekt na nezbytnou rekonstrukci 

bazénu v objektu ZŠ Weberova. Dle projektů měla rekonstrukce započít v roce 2023. Pan 

ředitel Čermák společně s odborem školství se na tuto skutečnost začali připravovat, a to 

včetně zajištění náhradních plaveckých prostor. 

K dnešnímu dni, to jest 12. 11. 2024 rekonstrukce nezapočala a z dostupných informací je 

zřejmé, že ani v nejbližších měsících nebude zahájena. 

Situace je o to kritičtější, že celý proces, který řídíte, velmi komplikuje plánování výcviku 

plavání jak řediteli ZŠ Weberova, tak všem ostatním ředitelům, kteří v tomto bazénu 

zajišťují pro své žáky plavecký výcvik. 

Z dostupných informací víme, že v průběhu druhého pololetí školního roku 2023/24 

ředitel dostal od zástupců městské části informaci o tom, že od září 2024 bude bazén 

uzavřen. Zároveň byl vyzván k tomu, aby učinil všechny personální a organizační 

opatření, která s uzavřením bazénu souvisejí. To konkrétně znamená, že pan ředitel snížil 

úvazek vyučujícím tělesné výchovy od září 2024, rozvázal pracovní poměr s uklízečkou, 

s trenérem plavání apod. Navíc v průběhu letních měsíců neuzavřel nové smlouvy 

s řediteli mateřských a základních škol, které tento bazén využívají pro plavecký výcvik. 

Učinil tedy správné manažerské kroky, které předpokládaly uzavření plaveckého bazénu.  

Z dostupných informací víme, že v průběhu měsíce srpna, tedy v době, kdy již měl ředitel 

vyřešené personální otázky a kdy školská zařízení docházející do bazénu ZŠ Weberova 

měla zajištěna náhradní prostory pro plavecký výcvik mimo území Prahy 5, dostal ředitel 

od vás informaci, že rekonstrukce opět nebude probíhat. Tímto náhlým rozhodnutím se 

velmi zkomplikovala situace pana ředitele Čermáka, který byl nucen operativně řešit 



novou a neplánovanou situaci, např. musel opět najít personální zajištění pro obsluhu 

bazénu. Navíc musel čelit nepříjemným reakcím ze strany rodičů škol. Jejich děti měly až 

doposud zajištěný plavecký výcvik v ZŠ Weberova a vhledem k plánovanému uzavření 

bazénu již měly zajištěny náhradní prostory pro výcvik svých dětí mimo území Prahy 5. 

Ve skutečnosti to znamená, že žáci těchto škol mohli absolvovat výcvik v ZŠ Weberova, 

přesto jsou nyní nuceni dojíždět do vzdálenějších míst v Praze. 

Ráda bych dostala informaci o tom: 

- jak přesně probíhala příprava rekonstrukce bazénu od listopadu 2022 

- jak a kdy byla uskutečňována průběžná komunikace s ředitelem školy ZŠ Weberova 

- jak byly o plánované rekonstrukci informováni ostatní ředitelé školských zařízení Prahy 

5 

- jak byli informováni rodiče dotčených školských zařízení 

- jaké byly důvody zpoždění rekonstrukce 

- jaké byly důvody pro náhlé zastavení plánované rekonstrukce (od 1. září 2024) 

- jak je zajištěn plavecký výcvik MŠ a ZŠ ve školním roce 2024/25     

- v jaké fázi jsou nyní přípravy na rekonstrukci bazénu 

- jaké jsou ekonomické ztráty způsobené náhlým rozhodnutím pozastavit rekonstrukci 

bazénu 

- jaké jsou finanční náklady související se změnami plánované rekonstrukce bazénu 

 

Předem děkuji za odpověď. 

 

V Praze 3. prosince 2024                                                              

 

 

 

Mgr. Renáta Zajíčková – zastupitelka Prahy 5                                                                     


